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Susteren, 26 februari 2024 
Notulen vergadering  7 februari 2024 

 
 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, fysiek gehouden op woensdag 7 februari 2024 in het MFC 
(Harmoniezaal) Feurthstraat 56 te Susteren. 
 

Aanwezig. 
Van het bestuur:  6 personen. 
Ondersteunende leden: 7 personen. 
 

Afgemeld.  
Van het bestuur: 2 persoon. 
Ondersteunende leden: 1 persoon. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen welkom en verzoekt de aanwezigen om, t.b.v. een voorspoedige 
vergadering, strikt bij de agendapunten te blijven.. 

A. Vaststellen agenda. Zie bijlage 1. 
De toegestuurde voorlopige agenda wordt aangevuld met 2 punten, betrekking hebbende op berichtgeving over windturbines in 
de “Selfkant” en voornemen tot verkoop van gronden bij de “Körbusweg” door Waterschap Limburg.  Ze worden respectievelijk 
besproken na agendapunt 11 en tijdens de rondvraag. 
 

2. Agenda & Notulen. 
A. Notulen van 3 januari 2024. 
De notulen van 3 januari 2024, Versie 2, worden ongewijzigd geaccordeerd en door de voorzitter en een bestuurslid geparafeerd.  
 

B. Checken afhandeling actiepunten. Zie bijlage 2. 
De nieuwe geactualiseerde actiepuntenlijst, gestart na de DR-vergadering van 3 januari 2024 d.d. 10 januari 2024, wordt zonder 
op- of aanmerkingen aangenomen. Er wordt een nieuwe actiepuntenlijst gestart i.r.t. de notulen van 7 feb. 2024, die per 18 feb. 
2024 is bijgewerkt. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 
A. Overzichtslijst poststukken vanaf 1 jan.2024. 
Het correspondentieoverzicht is gedeeld. Zie bijlage 3. Er zijn geen vragen c.q. opmerkingen. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht DR t/m 7 feb. 2024. 
Er is één mutatie geweest sinds 3 jan 2024, t.w. de bankkosten voor de maand januari ad €13,88. Het saldo per 6 februari 

2024 = € 904,30 

Het MFC staat op eigen benen en het gereserveerde depot voor hen ad € 700 is teruggevloeid in de eigen middelen van de DR. 
  
 

B. Toekenning subsidie DR 2024. 
De door de gemeente voor 2024 toegezegde subsidie van € 825 is momenteel nog niet gestort. 
 

C. Instellen Kascontrolecommissie 2023. 
       De kascontrole heeft, wegens een operatie van de secretaris/penningmeester, nog niet kunnen plaatsvinden. 

De leden v.d. kascommissie maken een nieuwe afspraak.  Actiepunt 13. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Bestemmingsplan gemeente E-S ; 
Het bestemmingsplan voor de A2 delen die onder beheer staan van E-S ligt ter inzage. 
 

2) Update planning voorbereidende zaken; 
De update van de Boskalis en Rijkswaterstaat (RWS) planning is gedistribueerd, incl. de Nieuwsbrief van RWS. 
 

3) Voortgang; 
Op 20 feb 2024 is er een intern overleg van het A2VK-platform waarin nog eens de verlangens van de omwonenden 

op een rijtje worden gezet. Op 5 mrt. 2024 is er wederom een plenair overleg van het platform met de uitvoerder, 

RWS, Provincie, gemeenten en waterschap. 
 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar. 
1) Voortgang. 
Het blijft wachten op de provinciale GO-NOGO. De berichten uit de krant, m.b.t. het wegvallen van potentiële klanten en de 
laatste ontslaggolf van bijna alle medewerkers, belooft weinig goeds voor de laatste 450 medewerkers. 
 

C. Openstaande verkeerszaken. 
1) Parkeren Posterholtlaan; 
Ondanks dat de gemeente akkoord is gegaan met het inschilderen van de vakken volgens het eerste schetsontwerp, blijft het 
echter onduidelijk of dit daadwerkelijk gaat gebeuren. Het is afwachten op droog weer in het voorjaar. Actiepunt 7 bijgewerkt. 
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2) Verblindende lichtmast SC Susteren; 
De wethouder E-S heeft dit verblindingseffect van de betreffende lichtmast geverifieerd en gaat intern uitzetten om een 
bijstelling van deze veldverlichting te laten plaatsvinden, zonder dat het de functionaliteit voor de voetbalvelden te veel aantast. 
Actiepunt 10 bijgewerkt. 
 

3) Fietsoversteek Holtummerweg – N 276 
Afwachten op de voorstellen van de Provincie 
 

4) Fietsoversteek Pissummerweg – Slek; 
Volgens de provincie is men nog bezig met het ontwerp voor het fietspad en oversteek. De provinciale PL voor het project is 
gevraagd het geaccordeerde ontwerp te delen met de DR en de Fietsersbond. Tot nog toe is er nog niet gereageerd. Actiepunt  
 

5) Nieuwe Maasbrug bij Maaseik. 
Het eerste overleg over een veilige fietspadaansluiting van en naar de N296 voor de nieuwe Pater Sangersbrug, zal op 27 
februari om 19:30 uur in het ”MFC De Koppel” in Dieteren plaatsvinden. Samen met de Provincie -  ROVL - Gemeente E-S – de 
DR’s van Roosteren Dieteren Susteren – Buurtpreventie Roosteren – Fietsersbond M-Limburg – Politie, probeert de werkgroep 
verkeer een  breder draagvlak te creëren voor een veiliger oplossing.  Actiepunt 10 bijgewerkt. 
Ondertussen heeft de “Vlaamse Waterweg” al een aannemer aangesteld voor het bouwen van deze brug. 
 

6) Verkeerssituatie Dieterderweg/Schrijnewerkerstraat  
Bij de Gemeente E-S is het verzoek om met een oplossing te komen voor deze zeer verwarrende verkeerssituatie neergelegd. 
Er is echter nog geen reactie hierop terugontvangen. Actiepunt 14. 
 

6. Energietransitie. 
A. Symposium PS over windturbine impact op gezondheid. 
Verwachte thema’s waren “alle gezondheidsaspecten, zoals licht, geluid, afvaldepositie, trillingen etc. 
Tijdens de twee sessies zijn er goede overkoepelende afspraken gemaakt. 
 

B. Duurzaamheidsonderzoek gemeente E-S op 9 jan 2024. 
Een bestuurslid van de DR heeft op 9 jan. 2024 deelgenomen aan deze bijeenkomst. Duurzaamheid behelst meer dan alleen maar 
windturbines. 
 

C. Infoavond Kernenergie 31 jan. Poppodium Volt Sittard. 
Aan de hand van diverse stellingen kwam er een zeer brede discussies van de grond. Van sommige groepen/deelnemers was de 
knowhow erg eenzijdig. Ook de stelling, het afval van nu is de brandstof van de toekomst kwam aan de orde. 
 

D. Voortgang. 
Er zijn nog meerdere info avonden door de Energiecoöperatie Echt-Susteren, zoals o.a. in Sint Joost. 
De vraagstelling van een aantal personen is of het niet beter zou zijn om dit probleem niet politiek, maar eerder door onafhankelijke 
deskundige clubs te laten benaderen? 
 

7. Multifunctioneel Centrum (MFC) Susteren. 
A. Voortgang. 

Het stichtingsbestuur heeft zich officieel op 15 jan. 2024 in de Harmoniezaal voorgesteld. Ondertussen zijn er al een aantal positieve 

resultaten bereikt. Maar er moeten nog zeer veel punten worden afgehandeld. Plan van aanpak voor na de carnaval 2024 en 2025. 

Waar kunnen alle verenigingen tijdelijk naar toe. Kinderkookschool / Kindervakantiewerk. Wanneer mag sloop en nieuwbouw in 

2025 starten. Vergunningen. Bouwmanager. Begeleiding van en naar de Gemeente. Tijdelijke noodvoorzieningen. 

Enz. Nog een lange weg te gaan. 

Voor de huidige gang van zaken, mede betrekking hebbende op de lopende carnavalsactiviteiten, kreeg het stichtingsbestuur vanuit 

de DR-vergadering al de nodigde complimenten. 
 

8. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voorstel Natuurvrienden invulling muur Wigibaldplein. 
Het voorstel van de Natuurvrienden d.d. 26 januari 2024 wordt aangenomen. 
 

B. Voortgang. 
Voor de andere punten zijn op dit moment geen verdere ontwikkelingen te melden. Dit houdt zeker verband met de feestdagen. 
Na die periode zal er bv. weer met Geldmaat contact worden opgenomen over de voortgang. Ook moet dan duidelijk zijn of de 
financiering van het plaatsen van de foto’s op de Geldmaat rond is. Ook moet er nog eens kritisch gekeken worden naar de muren 
van voormalig houthandel Peters op het Wigibaldplein en hoe die adequaat bedekt kunnen worden en of zij een achtergrond kleur 
nodig hebben.  Leden van de DR-verzoeken wel om een afgewogen combinatie van heel oude en nieuwere afbeeldingen. Actiepunt 
4 is bijgewerkt. 

 

9.  Woningbouw. 
A. Reflectie inloopbijeenkomst kloostertuin Daelzicht 21 nov. 
Tijdens deze inloop werd door de DR-vertegenwoordigers twee aspecten naar voren gebracht; evacuatie en geluid. De DR vroeg 
zich af of er snel geëvacueerd kan worden in geval van calamiteiten op het spoor en of de geluidsnorm voor bewoning, zo dicht op 
de spoorbaan, niet overschreden wordt. Het antwoord van Daelzicht in beide gevallen was, dat beide binnen de vereiste normen 
vallen, hoewel daar ons sterk aan getwijfeld wordt. In het kader van de geluidsnormering doet zich een opmerkelijk feit voor. Op 
14 dec. 2023 wordt door de gemeente een verhoging van de geluidsnorm voor het gebied aan de Jozefstraat aangekondigd. Kortom, 
voldoen de normen of maatstaven niet, dan pas je die aan, zodat ze wel passen! 
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De inspraakprocedure over de kloostertuin Daelzicht moet nog starten. Het is aan de bewoners Mariaveld, Buurt ’t Heuls en primair 
aanpalende bewoners, om een eventuele bezwaarprocedure op te starten. Desgewenst zal de DR daar, voor zover als mogelijk, 
ondersteuning aan geven. 
 

B. Omgevingsvisie 2040 E-S. 
Van aanwezige leden op de huidige DR-vergadering is niemand op deze werksessie aanwezig geweest. 
 

C. Bouw loodsen Industrieweg. 
Dit onderwerp wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering van 6 mrt 2024. 
 

D. Naamgeving Louer- of Louersveld. 
De verklaring van de gemeente t.a.v. de totstandkoming van de nieuwe naam staat haaks op historisch besef. Maar daar weet de 
Cuypersstichting ook alles al van. Misschien de Natuurvrienden hier nog eens op wijzen. Actiepunt 16 wordt bijgewerkt. 

 

E. Waterberging en Keurmerk Veilige Wijk. 
Vanuit de politie en de DR is door de gemeente aangedrongen op deze bouwaspecten. Maar men doet er bij de gemeente nogal 
vaag over. Ze verwijst slechts naar de bouwvoorschriften, terwijl het ons gaat om een veilige inrichting qua verkeer, de sociale 
veiligheid, zoals straatverlichting en groenvoorzieningen. De thema’s worden nog eens naar voren gebracht tijdens het bestuurlijk 
overleg.  
 

F. Voortgang. 
Verder geen punten. 

 

10. Nieuwsbrief van gemeente i.p.v. publicaties in ’t Waekblaad. 
Een oude discussie dreigt zich te herhalen, maar ondanks alle problemen en dat niet iedereen altijd alle nodige informatie tot zijn 
beschikking heeft zoals hij/zij dit graag zou willen, blijkt de gemeente toch aan haar informatieplicht te voldoen. 
De DR neemt dan ook geen verdere actie. 

 

11. Papieren afvalkalender. 
Ondanks sommige fouten in plaatselijke kalenders (Postcode, e.d.) en dat een aantal personen hem toch het liefst automatisch thuis 
bezorgd krijgen, zijn er voor iedereen genoeg mogelijkheden om aan de benodigde informatie te komen. 
Daar de DR er niet is om iedereen te pamperen, neemt ze geen verdere actie. De briefschrijver zal door de secretaris tekst een uitleg 
krijgen. 

 

11. Persbericht m.b.t. Windturbines Selfkant. 
Duitsland is zoekende naar mogelijke plekken. Het gebied achter de IJsstraat, maar ook Nieuwstadt zit mogelijk in de gevarenzone. 
Europese regels m.b.t grensregio’s en de aanvliegroute MAA, zijn momenteel niet bekend.  
De secretaris zal aan de Gemeente E-S een brief sturen met het verzoek om overleg op te starten met de verantwoordelijke instanties 
uit de “Selfkant”. Ook wordt een conceptbrief aan de Gemeinde Selfkant i.s.m. het Groene Taille Comité en BLOW E-S voorbereid, 
waarin onze verontrusting over de ontwikkelingen rond de windturbines in de Selfkant nabij E-S wordt toegelicht. Actiepunt 17. Nieuw. 
Deel de verontrusting van de DR over de windturbine-locaties met de gemeenten E-S en Selfkant. 

 

12. Kennisverrijking via publicaties de Correspondent. 
De leden van de DR vinden dit een positief initiatief. De juiste onderwerpen/publicaties zullen door de leden tijdens de volgende 
vergadering van 6 mrt. 2024 worden aangegeven. 

 

13.  Mededelingen & Rondvraag. 
Mededelingen: 
- Voor de herinrichting van de Rode Beek is ons de tekening toegezegd, maar deze moet nog worden toegestuurd. Het sluisje 

zijn ze al aan ’t afbreken. 
 

- Er komt nog een inspraakprocedure m.b.t. de bomennota. Dan is het moment gekomen om boomsoorten die in het verleden 
al voor veel overlast hebben gezorgd, te weren uit het pakket van mogelijkheden. 

 

- Het onderwerp gelijke behandeling in zijn algemeenheid is geen zaak voor de DR en zal door betreffende bij de juiste instantie 
worden ingediend. 

 

- Over buslijn 35 wordt, m.b.t de huidige stand van zaken, enige informatie verstrekt. 
 

- Door omstandigheden zien een aantal plantsoenen in Susteren er slecht uit. Door een ander soort beplanting zouden deze 
plantsoenen er groener uit kunnen zien. Idee doorspelen naar de gemeente, waarbij het noodzakelijk is om de locatie van die 
plantsoenen met de secretaris te delen. Actiepunt 18. Nieuw. Onderhoudsvriendelijke beplanting in diverse plantsoenen. 

 

- Over het bouwproject op de Baakhoven, Bij de Molen, is geen nieuwe informatie gekomen. 
 

- De Marskramer was al verkocht en met toestemming van de gemeente mag de nieuwe eigenaar daar, onder een bepaalde 
voorwaarden, een aantal studio’s bouwen. Personen die hier bezwaar tegen hebben moeten hiervoor bij de gemeente zijn. 

 

- Op de Dieterderweg stonden vroegtijdig al een aantal borden wegens werkzaamheden aan de gasvoorziening. Dit project is 
door omstandigheden tot nadere datum uitgesteld. Bewoners ontvangen een nieuwe brief. 

 

- Waterschap Limburg heeft het voornemen om een 5-tal percelen, gelegen achter de Waterzuivering en naast de 
zonneparkweide aan de Körbusweg in Susteren, te verkopen. Ondanks dat sommige DR leden vinden dat de ene overheid geen 
overheidsgronden aan mogelijk particulieren mag verkopen als deze gronden tussen andere overheidsgronden inliggen, heeft 
de DR hier geen zeggenschap in. Is ter navraag bij de gemeente neergelegd. 

 

14. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:00 uur. Zij bedankt de deelnemers voor hun actieve bijdrage, wenst ze een prettige 
carnaval en nodigt ze uit voor de volgende vergadering. Deze vergadering is op woensdag 6 maart 2024 om 19:30 uur. 
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Bijlagen: 3 
1. Agenda 7 februari 2024; 
2. Actiepuntenlijst i.r.t. notulen 7 februari 2024 per 18 februari 2024; 
3. Correspondentieoverzicht vanaf 1 januari2024;



 
BIJLAGE  1 
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Openbare plenaire vergadering  159 
op woensdag 7 februari 2024, 19:30 uur  

Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda; 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 3 jan. 2024, versie V2, worden vastgesteld;  
B. Checken afhandeling actiepunten 3 jan. (overzicht per 10 jan-2024). 

 

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 jan. t/m 5 feb. 2024; 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht DR    t/m 7 feb. 2024; 
B. Toekenning subsidie DR 2024; 
C. Vaststellen Kascontrolecommissie 2023 

 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Bestemmingsplan gemeente E-S; 
2) Update planning voorbereidende zaken; 
3) Voortgang. 

 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar:  
1) Voortgang. 
 

C. Openstaande verkeerszaken: 
1) Parkeren Posterholtlaan; 
2) Verblindende lichtmast Sc Susteren. Voortgang; 
3) Fietsoversteek Holtummerweg – N276; 
4) Fietsoversteek Pissummerweg – Slek; 
5) Nieuwe Maasbrug bij Maaseik. Aansluitingen fietspaden. Gepland overleg veiligheid; 
6) Onoverzichtelijke situaties Schrijnewerkerstraat en Wigibaldplein. 
 

6. Energietransitie. 
A. Symposium PS over windturbine impact op gezondheid; 
B. Duurzaamheidsonderzoek gemeente E-S 9 jan 2024; 
C. Infoavond Kernenergie 31 jan Poppodium Volt Sittard; 
D. Voortgang. 

 

7. Multifunctioneel Centrum (MFC) Susteren. 
A. Voortgang. 
 

8. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voorstel Natuurvrienden invulling muur Wigibaldplein; 
B. Voortgang. 

 

9. Woningbouw. 
A. Gemeentelijke reacties op inloopbijeenkomst kloostertuin Daelzicht 21 nov.; 
B. Feedback deelnemers Omgevingsvisie inspraaksessie 30 jan 2024; 
C. Bouw Loodsen Industrieweg; 
D. Naamgeving Louer- of Louersveld; 
E. Waterberging en Keurmerk Veilige Wijk; 
F. Voortgang. 

 

10. Nieuwsbrief van gemeente i.p.v. publicaties in ’t Waekblaad. 
 

11. Papieren afvalkalender. 
 

12. Kennisverrijking via publicaties de Correspondent. 
 

13. Mededelingen & Rondvraag. 
 

14. Sluiting. 
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1. De verkeersdeskundige in kennis stellen van het risico van stagnaties op de spoorwegovergang aan de Stationsstraat 

bij links afslaand verkeer. Waarschuwingssignaal “Overweg vrijlaten” d.m.v. sensoren of een verbod om linksaf te 
slaan, komend vanaf de overweg. Op 12 mrt 2022 een e-mail met die strekking aan hem verstuurd, incl. kopie aan 
alle leden. Op 15 mrt 2022 reactie van de verkeersdeskundige dat hij de situatie blijft monitoren, net als wij. De 
overweg wordt gereconstrueerd in 2025/2026, waarbij dit thema wordt meegenomen, incl. de 
voetgangersoversteek. Ook wordt voorgesteld om aan de rechterzijde van de weg “In de Mehre” vanaf de 
Stationsstraat een flink stuk weg tot niet-parkeren zone te verklaren om daarmee opstoppingen op de Stationsstraat 
en de overweg te voorkomen. Dit voorstel is ter aanvulling op Actiepunt 1 op 11 sept. 2023 ter overweging 
verzonden aan de gebiedsregisseur. De gebiedsregisseur wijst het voorstel af o.b.v. beoordelingen tijdens de spits! 
Op 11 nov. 2023 werd besloten dit thema mee te nemen bij de reconstructie van de overgang in 2026. Mogelijk dat 
we richting 2026, wanneer de herinrichting van de spoorwegovergang op de rol staat, betere voorwaarden creëren om het 
stagnatierisico te vermijden. 

 

2. Voorgesteld wordt in mrt 2022 om voor het installeren van laadpunten voor elektrische voertuigen, er duidelijke 
richtlijnen opgesteld dienen te worden. Mogelijk voorstellen aan de gebiedsregisseur c.q. nieuwe gemeenteraad. 
Tijdens de schouw op het Salvatorplein werd duidelijk dat de “laadbox” op de Vincentiuslaan behoort tot een try-out 
van dit soort boxen door particulieren. Het beheer en de kosten zijn geheel voor de aanvrager, zonder een 
gegarandeerde P-plaats! Er wordt bij de gemeente op aangedrongen om voor heldere richtlijnen en beleid te 
zorgen. Tijdens het bestuurlijk overleg van 6 mrt. 2023 is naar dit beleid en verordeningen gevaagd. Volgens de 
wethouder was er een geaccordeerde Kader stellende Raadsnota die op 8 april 2021 in de Raad behandeld. 
In de nota Beleid laadinfrastructuur Gemeente Echt-Susteren 2021-2030 zijn de kaders verwoord 
m.b.t. dit beleid. Uiteraard zijn nog niet alle kaders volledig uitgewerkt, zoals de medewerker Verkeer ook aangeeft 
met name de streetplugs. Stavaza 6 sept 2023: Status opvragen. Volgens de gebiedsregisseur loopt er een pilot voor 
de levering van maatwerk die afloopt eind 2024. Laten we daarop wachten. Het geaccordeerde beleid wordt de DR 
toegestuurd. 

 

3. WBL gaat, n.a.v. het overleg van 7 feb. 2022, i.s.m. de DR (WG Slibopslag), na overleg  zorgdragen voor heldere 
communicatie over de voorliggende plannen. De DR dient deze informatieverstrekking te monitoren/bevorderen. 

 

4. Contact op met “Geldmaat” over het aanbrengen van historische foto’s (i.s.m. de Heemkundekring) van Susteren op 
de Geldmaat op het Willibrordusplein. Onderzocht wordt of het mogelijk is om voor de kosten (€ 1.700) een beroep 
te doen op het Coöperatief Dividend van de Rabobank. De secretaris vraagt de gemeente naar de noodzakelijke 
vergunningen en mogelijke vrijstelling van de kosten daarvoor. Op 31 maart 2022 is er overleg tussen de WG en de 
eigenaar van de Plus-supermarkt geweest. De secretaris neemt contact op met de PL voor het Centrumplan over 
gewenste aanpassingen in de omgeving, zoals de muren en de winkelwagenstalling. Contact is geweest op 14 apr. 
2022, vergunningen zijn niet nodig voor de muren en de het bestickeren van de winkelwagenstalling. Hij neemt 
contact op met de houthandel over het schilderen van de muren, maar de familie moet de financiële afwikkeling van 
de erfenis afwachten. Op 12 januari 2023 is een e-mail uitgegaan aan de projectleider voor het Centrumplan met de 
vraag naar de status van de houthandel ontwikkelingen. Op 18 feb 2023 is er een herhaalde navraag per e-mail aan 
de PL gestuurd. Op 3 mei nog in afwachting van de financiële afwikkeling van de erfenis bij de houthandel. Stavaza 6 
Sept 2023: Voorstel om de Geldmaat op te pimpen en de muren op het Wigibaldplein te laten voorlopig. De DR-
vergadering van 4 okt gaat akkoord met het focussen op de Geldmaat (foto’s) en het verplaatsen van de tableaus 
van het Willibrordusplein naar het Wigibaldplein. De DR roept op korte termijn een overleg met de WG Geldmaat bij 
elkaar om de voorziene plannen uit te werken. Overleg op 30 nov. 2023 vindt plaats in de kantine van de PLUS-
supermarkt. De tableaus kunnen met toestemming van de houthandel op de muren aan het Wigibaldplein 
aangebracht worden. De meerderheid opteert voor foto’s van het oude centrum van Susteren. Status per 3 jan. : Het 
wachten is op financiële dekking van het plaatsen van de foto’s en een definitieve opgave van kosten door 
Geldmaat. Ook dienen de muren van houthandel Peters bekeken te worden om te bezien hoe de lelijke plekken het 
meest adequaat bedekt kunnen worden. Status per 18 feb. 2024: Secretaris dient Geldmaat nogmaals om het 
huidige kostenplaatje voor het plaatsen van de foto’s te vragen. De DR-vergadering van 7 feb. 2024 accordeert het 
voorstel van de Natuurvrienden voor het plaatsen van kleurenfoto’s op de grijze muur aan het Wigibaldpad. Deze 
kosten dienen meegenomen worden in de financiële ondersteuning door de gemeente (PL Centrumplan). 
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5. Als gevolg van de Raadsinformatiebrief voor de N276 (jan. 2022) is er een planologische wijziging toegepast voor de 
fietsoversteek t.h.v. de Pissummerweg. Er zullen nieuwe ontwerpen gemaakt worden voor de verschuiving naar de 
kruising bij de Slek (De Pauw). De WG Verkeer dient te monitoren of zij tijdig geconsulteerd worden voor de 
beoordeling van de ontwerpen voor de Slek – Pissummerweg fietsverbinding. Zie de notulen van 12 okt. 2022 voor 
de resultaten van het bestuurlijk overleg. Afwachten met welke plannen de gemeente/provincie komen, incl. 
tweerichtingfietspad vanaf de Slek t/m de Pissummerweg in 2023. In de pers verscheen op 7 feb 2023 de 
mededeling dat de benodigde gelden worden aangevuld om de plannen te kunnen realiseren. Zie ook de reflectie 
van het bestuurlijk overleg van 6 mrt 2023, punt 3.G.1). Wethouder Wegen geeft aan dat dit thema wordt vervolgd 
en de DR betrokken blijft. Stavaza 6 sept 2023: Status opvragen. De reactie van de gebiedsregisseur klopt ten dele. 
De gemeente (en de DR) zijn wel degelijk vanaf het begin betrokken bij totstandkoming van plannen voor de 
fietsoversteek Pissummerweg. Dit item wordt tijdens het bestuurlijk overleg 13 nov. 2023 opgevoerd! Tijdens een 
telefonisch onderhoud met de provincie Cluster Mobiliteit op 22 nov. 2023 gevraagd naar het “definitieve” ontwerp 
voor het fietspad en de oversteek, aangezien de DR en Fietsersbond niet meer geïnformeerd zijn. Status per 7 feb. 
2024: Totnogtoe is er geen informatie ontvangen. 

 

6. De DR benadert de gebiedsregisseur over de te bebouwen kavels aan de Baakhoverweg, Baakhoven en de 
Louerstraat tussen Oude Rijksweg Noord (ORN) en de Louerstunnel. Voor de Louerstraat is gevraagd of dit zg. 
“Inbreilocaties” zijn of dat zij deel uitmaken van de nieuwbouwlocatie Middelveld III.  
Op 21 mei 2022 is deze vraag gesteld en als reactie kwam terug dat er volgende week (week 21) op terug gekomen 
werd. Er is nog geen antwoord gekomen, ook niet over de potentiële bouwlocatie in Baakhoven. Vanaf 8 juni 2022 is 
er contact met eigenaar van Baakhoverweg 45 en op 17 juni 2022 is een verzoek om informatie aan de centrale 
coördinator van de gemeente verstuurd over de locaties Baakhoven, kavels Louerstraat en Middelveld 3. Op 17 juni 
2022 stuurt de centrale coördinator van de gemeente een status voor diverse locaties.  
Baakhoven en Louerstraat zijn “Ruimte voor Ruimte” projecten waar ontwikkelaars met grondeigenaren overleggen. 
Middelveld III is nog weinig over bekend. Actiegroep Burgerbelangen E-S voert actie tegen de plaatsing van 
megaloodsen in E-S. 
Zie de notulen van 14 okt. 2022 v.w.b. de resultaten van het Bestuurlijk Overleg. Het wachten is op het 
gereedkomen van de concept Woon- & Omgevingsvisies begin 2023. De bewoners zijn uitgenodigd voor een 
informatieavond over de op te stellen Omgevingsvisie op 25 januari 2023, 19:30 uur in het Patronaat in Sint Joost. 
Tijdens de infoavond op 25 jan. 2023 zijn de inwoners geïnformeerd over de procedure en het tijdspad waarop de 
Omgevingsvisie tot stand moet komen. Op 17 feb 2023 is de 1e Nieuwsbrief Omgevingsvisie gepubliceerd. Tijdens 
het bestuurlijk overleg van 6 mrt. 2023 (zie DR reflectie) is uitvoerig op 6 onderdelen van bouwplannen ingegaan. 
Infoavond direct betrokkenen Middelveld III; Sjef Thewissen – bijeenkomst 13-2-23 ontwerpstructuurschets goede 
bijeenkomst; bij alle omwonenden informatie opgevraagd. Mei is een volgende bijeenkomst voor alle omwonenden. 
Mulleners vastgoed. Tegen het plan – sociale woningbouw/seniorenwoningen + privé-bouw – rotonde – veel groen 
– duurzaamheid – energie. Voorzitter neemt contact op om ook betrokkenheid DR te realiseren. Deelname aan 
gesprekssessies in juni 2023 over de Omgevingsvisie promoten! Tijdens de DR-vergadering van 4 okt werden de 
gesprekssessies benadrukt en werd de Stavaza m.b.t. het Ruimte voor Ruimte (RvR) project in Baakhoven 
uiteengezet. Op 10 okt vindt er een infoavond voor bewoners van Baakhoven plaats omdat die het met de huidige 
planologie van 6 kavels (4 RvR en 2 particulier) absoluut oneens zijn en rechtszaken voorbereiden. Het RvR project 
aan de Louerstraat wordt planologisch herzien en mogelijk gekoppeld aan Middelveld III. Dit om exorbitante kosten 
van grondverwerving door potentiële kopers te voorkomen. 

 

7. In de periode aug – nov 2021 is er overleg geweest met de gemeente over het aanbrengen van parkeervakken op de 
Posterholtlaan tussen huisnummers 8 en 45. Nadien (nov 2021) kwam slechts de mededeling dat het aanbrengen 
“on hold” stond en is er verder niets vernomen. Op voorstel van de DR-vergadering is op 14 okt 2022 een e-mail 
naar de verkeersdeskundige gestuurd met navraag over de voortgang. De reactie van deze ambtenaar wordt 
afgewacht. Door een bewoner (ondersteunend lid) is, eind nov. 2022, ruggenspraak geweest met betroffen 
bewoners over de benadering van hen door de gemeente. Er is echter nooit een vervolggesprek gevolgd, ondanks de 
toezegging. Lijkt erop dat beide partijen op elkaar wachten. De secretaris stuurt oproep aan de gemeente om de 
voorgestelde wijzigingen (paar vakken schilderen) alsnog door te voeren en eventueel de overlast gevende 
(proppen) bomen te rooien/vervangen, op wens van de bewoners. De secretaris heeft op 15 dec 2022 de 
verkeersdeskundige per e-mail op de hoogte gesteld. Deze heeft op 22 dec. 2022 gereageerd met de toezegging om 
de zaak aan te kaarten met bewoners. De uitkomst van het toegezegde onderzoek en de daaruit volgende acties 
worden nu (vanaf 8 mrt 2023) afgewacht. Info per 3 mei: de zaak wordt nader onderzocht. Stavaza 6 sept 2023: 
Status opvragen. De gebiedsregisseur stelt dat de situatie zoals hij nu is acceptabel is. Dit komt erg vreemd over daar 
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de gemeente in januari 2021 zelf met het voorstel is gekomen. Daarna werden gesprekken gehouden met en 
toegezegd aan bewoners, terwijl het project in één keer wordt stilgelegd. Dit item wordt tijdens het bestuurlijk 
overleg 13 nov. 2023 opgevoerd! Status 13 nov. De gemeente was van mening dat er geen noodzaak aanwezig is 
voor deze parkeervakken, maar gaat tijdens het overleg akkoord met het inschilderen volgens het ontwerp van jan 
2021. Dit vindt plaats bij droog weer in het voorjaar. Status per 3 jan. 2024: Er onduidelijkheid of dit daadwerkelijk 
gaat gebeuren. Monitoren!  

 

8. De secretaris zal met de webmaster overleggen over een “zachte” transitie van de eigen website naar Echt-
Susteren.Nu gaandeweg 2023. Tijdens de DR van 1 nov. 2023 wordt door de voorzitter aangegeven dat, i.s.m. de DR-
webmaster en die van BV-Munsterveld en de MFC, overleg wordt opgestart met Mikromedia in Susteren over 
ondersteuning bij de website lay-out & inrichting. 

 

9. Er is op 18 feb. 2023 een verzoek bij de gemeente gedeponeerd om de hinderlijke verblinding van één lichtmast, op 
het voetbalterrein van SC Susteren, op het verkeer op de Dieterderweg richting rotonde aan te passen. Op 1 mrt 2023 
heeft de gemeente gereageerd met de mededeling dat het verzoek ter onderzoek is doorgezet naar Sportbeheer, 
hetgeen tijdens het overleg op 6 mrt. 2023 nog eens werd bevestigd. Info per 3 mei; onderzoek in gang. Stavaza 6 sept 
2023: Status opvragen. De gebiedsregisseur kwam terug dat na onderzoek (in de zomer) van verblinding geen sprake 
was. Er wordt door de DR op 4 okt. op aangedrongen om het onderzoek in laat najaar/winter/vroeg voorjaar uit te 
voeren wanneer het donker is en de bomen nog geen bladeren hebben. Thema voor 13 nov. 2023! Status 13 nov. De 
gemeente gaat alsnog verificatie uitvoeren tijdens de winterperiode wanneer er geen bladeren aan de bomen zitten. 
Er is een afspraak gemaakt om op 8 jan. 2024 deze verificatie tezamen met de DR uit te voeren. De datum is per 4 jan. 
verschoven naar 15 jan. 2024. Status per 7 feb. 2024: de gemeente onderschrijft het probleem en laat een aanpassing 
van de “straalrichting” doorvoeren. Monitoren! 

 

10. Voor de nieuw te bouwen Maasbrug bij Maaseik is men benieuwd naar het exacte tracé vanuit Roosteren en de 
eventuele impact op de omgeving. De wethouder Verkeerszaken neemt dit onderwerp met de DR door tijdens een te 
plannen overleg. Info 3 mei; het thema is nog niet aan de orde geweest. Op 25 mei is er een bijeenkomst geweest 
waar het met name ging over de aansluitingen van de fietspaden ging op de N296. O.b.v. het verslag van deze 
bijeenkomst besluiten, of voorstel tot apart overleg met Fietsersbond, ROVL en wijkagenten zinvol is, tijdens DR-
vergadering van 7 juni 2023! Op de DR van 4 okt is besloten om een overleg te beleggen met partijen die direct bij 
fietsverkeer en verkeersveiligheid betrokken zijn, zoals politie, ROVL, Fietsersbond e.d. Twee bestuursleden gaan daar 
actie op nemen. Na telefonisch onderhoud van 22 nov. 2023 met de PL voor het project bij de provincie en akkoord 
van de wethouder E-S, op 3 dec. 2023 de uitnodiging tot het overleg uitgestuurd. Status per 3 jan. 2024: Alle potentiële 
deelnemers aan het overleg met de DR hebben een uitnodiging ontvangen waarop 7 van de 15 deelnemers totnogtoe 
gereageerd hebben. Met het oog op de Kerstvakantie is op 9 jan. 2024 een reminder uitgestuurd. Nadat alle reacties 
binnen zijn, wordt een aantal datavoorstellen gedaan voor dit overleg, Per 10 jan. resteren nog slechts 3 openstaande 
reacties. Het 1e overleg met betrokken partijen staat gepland voor 27 feb. 2024 om 19:30 uur in de Koppel, Dieteren. 

 

11. De mogelijkheid tot het spelen van het “Kleine Kernenspel” is voorgesteld en akkoord bevonden. Het spel wordt op 
dit moment geactualiseerd en zodra we horen dat die actualisatie compleet is dienen we een aangename locatie en 
datum te zoeken om het met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen te spelen. De DR van 4 okt. stelt 
voorlopig 15 en 22 nov voor als datum en de Koppel in Dieteren als locatie. De secretaris neemt contact op met de 
VKKL en de Koppel over datum, locatie en beschikbaarheid van “catering” en spelleiders. Als alles haalbaar is gaat de 
“Datumprikker” ervoor de deur uit. Uit de Datumprikker bleek dat de deelname van bestuursleden te zeer verspreid 
lag, waarna is besloten om het spel dit jaar niet meer te spelen. Begin 2024 wordt door het bestuur een aantal data 
geprikt waarop alle bestuursleden beschikbaar zijn. Die worden gecoördineerd met de spelleiders van de VKKL, waarna 
een datum geprikt wordt en vervolgens de frequente deelnemers worden geïnviteerd om die vastgestelde avond ook 
deel te nemen. Status per 7 feb. 2024: er moeten nieuwe potentiële data met de VKKL gepland worden. 

 

12. De gemeente gaat de aanpak van straten en wegen, inclusief waterplannen, integraal aanpakken en niet meer via een 
gebiedsvisie, zoals in het verleden. De DR wordt betrokken bij deze aanpak en wordt via kwartaaloverleg over de 
voortgang bijgepraat. Het eerste kwartaaloverleg is voorzien voor 26 feb. 2024. De DR blijft de voortgang monitoren. 

 

13. Status per 3 jan. 2024: De secretaris stelt de Kascontrolecommissie van 2022 voor om deze taak eveneens voor 2023 
uit te voeren. Indien akkoord wordt gelijk een datum vastgelegd. Beide dames hebben toegezegd om deze taak te 
verrichten. Een datum wordt medio februari nader bepaald. 

 

14. Verbetering verkeerssituatie Dieterderweg / Schrijnewerkerstraat. Er is vastgesteld dat op deze kruising nog 
regelmatig verwarring ontstaat of te laat geremd wordt om verkeer uit de Schrijnewerkerstraat voorrang te verlenen. 
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Zelfs bij matige snelheid (=< 30 Km/u) komt verkeer vanaf de rotonde, vanwege slecht zicht op de zijstraat, in de 
problemen om voorrang te verlenen. Er worden voorstellen gedaan t.a.v. verbetering, zoals een duidelijke aanwijzing 
dat rechts voorrang heeft of een verkeersspiegel aan de linkerzijde om zicht op de zijstraat te verschaffen. Status per 
10 jan. 2024: De secretaris heeft de gemeente op 9 jan. benaderd met de vraag om een passende oplossing o.b.v. de 
voorstellen. De status per 7 feb. 2024: De situatie is door de gemeente bekeken en er wordt geen verandering 
doorgevoerd. Wel wordt nog eens gekeken naar het omdraaien van de rijrichting voor de Schrijnewerkerstraat door 
de verkeersdeskundige. Indien omdraaien rijrichting niet zinvol wordt geacht, actiepunt schrappen!! 

 

15. Verbetering verkeerssituatie Swentiboldstraat / Wigibaldplein. Er is vastgesteld dat op de kruising Swentiboldstraat / 
Wigibaldplein regelmatig problemen ontstaan vanwege slecht overzicht, omdat geparkeerde auto’s op het 
parkeerplaatsje bij Schoenmakers reisbureau het zicht op uitrijdend verkeer ontnemen. Er wordt daarom voorgesteld 
om te overwegen om aan de linkerzijde, tegenover de in-/uitrit, een verkeersspiegel te plaatsen of andere 
maatregelen die het zicht op deze zijstraat te verbeteren. Status per 10 jan. 2024: De secretaris heeft de gemeente op 
9 jan. benaderd met de vraag om een passende oplossing o.b.v. de voorstellen. De status per 7 feb. 2024: De situatie 
is door de gemeente bekeken en er wordt geen verandering doorgevoerd. Actiepunt sluiten!! 

  
16. Louerveld en Politiekeurmerk. Er wordt voorgesteld om de gemeente te bewegen om de naam Louersveld te laten 

wijzigen naar Louerveld i.h.k.v. historische inzichten, zoals “Louerhof” en Louerstraat. Verder vraagt de wijkagent of 
men erop wil aandringen om de wijk volgens de richtlijn “Politiekeurwijk veilige wijk” wil inrichten. Er wordt ook op 
gewezen dat bij de aanleg van particuliere regenwateropvang rekening moet worden gehouden met een mogelijke 
overstort naar een hemelwaterafvoer (riool) om wateroverlast in huizen te voorkomen. De secretaris heeft op 10 jan 
de drie items onder de aandacht van de gemeente gebracht. Status per 7 feb. 2024: V.w.b. de wateropvang en het 
keurmerk verwijst de gemeente naar de geldende bouwvoorschriften! V.w.b. de naamgeving zit de gemeente geen 
probleem. De DR vraagt de “Natuurvrienden” nog naar een standpunt in deze. 

 
17. In februari 2024 kwam de DR ter ore dat men in de gemeente Selfkant naarstig op zoek was naar potentiële locaties 

voor windturbines en daarbij met recht “de grenzen op zocht” door die locaties nabij Isenbruch / Nieuwstadt en het 
IJzerenbos aan te wijzen. Van gemeentewege (E-S) worden al openingen gemaakt met de gemeente Selfkant, terwijl 
de DR over die locaties zeer verontrust is. Status per 7 feb. 2024: Er wordt een conceptbrief aan de Selfkant opgesteld 
i.s.m. BLOW E-S en Groene Taille Comité. 

 
18. Tijdens de DR-vergadering van 7 feb 2024 werd naar voren gebracht dat bij een aantal plantsoenen de keuze voor de 

beplanting aangepast dient te worden, omdat de huidige beplanting het onderhoud ervan beperkt. De DR zal dit aan 
de gemeente kenbaar maken, nadat door de “aanbrengers” is aangegeven om welke specifieke plantsoenen het gaat. 

 

 
 



 
CORRESPONDENTIEOVERZICHT  DORPSRAAD  vanaf 1 januari 2024. 
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1. Op 2 januari ontvangen per e-mail van Enneüs de bevestiging van deelname aan het duurzaamheidsonderzoek 

op 9 jan. 2024. Ook de DR-deelneemster aan deze bijeenkomst werd als CC meegenomen. 
 

2. Op 4 januari per e-mail de conceptnotulen van de DR-vergadering van 3 januari 2024 aan de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen toegestuurd. 

 

3. Op 7 januari per e-mail het overzicht van publicaties van “De Correspondent” gedeeld met de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen toegestuurd. 

 

4. Op 9 januari per e-mail de twee voorgestelde leden voor de Kascontrolecommissie 2023 om hun instemming tot 
installatie gevraagd. Deze hebben beiden inmiddels toegezegd. 

 

5. Op 9 januari per e-mail de update op de planning voor de voorbereidende werkzaamheden door Boskalis en 
Enexis voor de A2-verbreding gedeeld met alle leden. 

 

6. Op 9 januari per e-mail de ter inzage legging van het bestemmingsplan voor de A2-verbreding door Echt - 
Susteren gedeeld met alle leden. 

 

7. Op 9 januari per e-mail navraag gedaan bij de potentiële deelnemers aan een te plannen overleg over de 
fietspadaansluitingen bij de nieuw aan te leggen brug bij Maaseik. Het schrijven gedeeld met de WG-leiders en 
de WG-verkeer v.d. Dorpsraad. 

 

8. Op 9 januari per e-mail de gemeentelijke contactpersoon twee verkeerssituaties voorgelegd, die vragen om een 
adequate oplossing om ongelukken te voorkomen. De mail gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-
vergaderingen toegestuurd. 

 

9. Op 9 januari per e-mail de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen de conceptmail aan de gemeente 
voorgelegd waarin bezwaren geuit worden tegen de bouw van een zorglocatie in de kloostertuin aan de 
Jozefstraat. 

 

10. Op 10 januari per e-mail de gemeentelijke contactpersoon de vragen voorgelegd die rezen n.a.v. de inloopavond 
over de nieuwbouw van Daelzicht. De mail gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen 
toegestuurd. 

 

11. Op 10 januari per e-mail de gemeentelijke contactpersoon gevraagd om de naamswijziging van het Louersveld 
te wijzigen naar Louerveld. De mail gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen toegestuurd. 

 

12. Op 10 januari per e-mail de gemeentelijke contactpersoon gevraagd om twee suggesties voor het bouwen 
op/van het Louersveld ter harte te nemen bij het verlenen van bouwvergunningen. De mail gedeeld met de 
frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen toegestuurd. 

 

13. Op 11 januari per e-mail het aangepaste activiteitenoverzicht per 10 jan. 2024 gedeeld met de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

14. Op 14 januari per e-mail ontvangen van de gemeentelijke contactpersoon een 1e reactie op de vragen die rezen 
n.a.v. de inloopavond over de nieuwbouw van Daelzicht. De vragen zijn uitgezet en het is wachten op antwoord.  
De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

15. Op 14 januari per e-mail ontvangen van de gemeentelijke contactpersoon de reactie dat de naamswijziging van 
het Louersveld bestuurlijk is vastgelegd. Zal nog besproken worden met de wethouders tijdens een komend 
overleg. De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

16. Op 14 januari per e-mail ontvangen van de gemeentelijke contactpersoon de reactie op de twee suggesties voor 
het bouwen op/van het Louersveld. Waterberging en Keurmerk hebben de aandacht. Zal verder nog besproken 
worden met de wethouders tijdens een komend overleg. De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan 
de DR-vergaderingen. 
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17. Op 14 januari per e-mail ontvangen van de gemeentelijke contactpersoon de reactie op de twee onoverzichtelijke 
situaties op de Schrijnewerkerstraat en het Wigibaldplein. De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan 
de DR-vergaderingen. 

 

18. Op 16 januari per e-mail van een inwoner het verzoek gekregen om de beschikbaarheid van de papieren 
afvalkalender te bespreken met de wethouders. Het verzoek gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-
vergaderingen. 

 

19. Op 18 jan. per e-mail ontvangen de link naar een infoavond over kernenergie op 31 jan in Sittard. De link gedeeld 
met alle leden van de DR. 

 

20. Op 18 januari per e-mail ontvangen van de gemeentelijke contactpersoon de reactie op de vragen die gesteld 
zijn n.a.v. de inloopavond over de zorglocatie van Daelzicht in de Kloostertuin. De reactie gedeeld met de 
frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

21. Op 24 januari per e-mail de uitnodiging van de Energiecoöperatie Echt-Susteren voor 5 bijeenkomsten over 
verder verduurzamen verspreidt over 145 personen en instanties. 

 

22. Op 25 januari per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland de januari 2024 Nieuwsbrief. 
 

23. Op 26 januari ontvangen per e-mail van de Natuurvrienden de suggestie tot muurinvulling op het Wigibaldplein. 
De suggestie gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 
 

24. Op 26 januari per e-mail verstuurd aan alle leden de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering van 7 februari 
2024. 

 

25. Op 27 januari per e-mail de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen de conceptnotulen V2 van de DR-
vergadering van 3 jan 2024 en het activiteitenoverzicht per 10 jan 2024 toegezonden. 

 

26. Op 27 januari per e-mail de aankondiging van de duurzaamheidsessies van de E-S Energie coöperatie aan de 
redactie van Echt-Susteren.Nu ter publicatie op de website toegestuurd. 

 

27. Op 27 januari per e-mail ontvangen de link naar de 250 reacties op de plannen voor de Delta Rhine Corridor. De 
e-mail gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen op 28 jan. 2024. 

 

28. Op 27 januari per e-mail ontvangen de link naar het krantenbericht van de Aachener Zeitung over de plannen 
van locaties voor windturbines langs de grens tussen Havert en Tuddern. De e-mail gedeeld met de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen op 28 jan. 2024.  

 

29. Op 1 februari 2024 per e-mail alle leden op de hoogte gebracht van de locatiewisseling van de DR-vergadering 
van 7 febr. naar het MFC in de Feurthstraat (harmoniezaal). 

 

30. Op 4 februari 2024 per e-mail de januari 2024 Nieuwsbrief van het Netwerk Platteland aan alle leden verstuurd. 
 

31. Op 6 februari 2024 per e-mail het correspondentieoverzicht DR vanaf 1 jan 2024 gestuurd aan de 
frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 


